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Protokół Nr XXXVII / 09 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 28 kwietnia  2009r. 

XXXVII Sesja Rady Powiatu odbyła się 28 kwietnia 2009r. w sali sesyjnej Urzędu 

Miasta przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l 

do protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1330. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę Stanisława Czajkę, Wicestarostę p. Jana 

Rochewicza, pozostałych Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Radcę 

Prawnego p. Macieja Sikorskiego, uczniów szkół ponadgimnazjalnych oraz ich opiekunów, 

kierowników jednostek powiatowych oraz naczelników wydziałów starostwa powiatowego. Lista 

gości stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  3). Nieobecni byli 

radni: Lech Czajkowski i Julian Stasiuk. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę p. Wacława Jabłońskiego. Zapytał czy kandydat 

wyraża zgodę na pełnienie funkcji. 

Radny Jabłoński wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Jabłoński pełnił funkcję sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy głosowali za. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4). 

Zapytał czy są pytania lub inne propozycje do porządku.  
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Nie zgłoszono propozycji lub pytań. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 15 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że sekretarzem obrad XXXVI Sesji był radny Damian 

Godziński. Zapytał czy radny wnosi uwagi do protokołu. 

Radny odpowiedział, że nie wnosi uwag do protokołu. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXVI/09. Głosowało 

15 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, nastąpi 

wręczenie wyróżnień dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych – laureatów olimpiad i 

konkursów przedmiotowych oraz ich opiekunów.  

Lista wyróżnionych stanowi załącznik nr 5.  

Następnie Przewodniczący złożył gratulacje Staroście z okazji uhonorowania Statuetką 

„Samorządowiec Dziesięciolecia” podczas XII Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich, które odbyło się w dniach 2-3 kwietnia 2009 roku w Warszawie.  

Radny Damian Godziński przekazał Staroście puchar zdobyty przez reprezentację Powiatu 

Nowomiejskiego w turnieju halowej piłki nożnej, który odbył się 4 kwietnia 2009r. w Zespole 

Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie.  

 Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 1 do 30 kwietnia 2009r. stanowi załącznik nr 6. 

Protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 23 marca i 7 kwietnia br. radni otrzymali w 

materiałach sesyjnych. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania. Nikt nie zgłosił pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radni nie zgłosili wniosków i zapytań. 
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Ad. 8 

Zapoznanie się z rocznym sprawozdaniem finansowym z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim 

(podjęcie uchwały) 

Przewodniczący poprosił p. Jana Karwowskiego, aby w zastępstwie Dyrektora SP ZOZ p. 

Marka Lamparskiego przedstawił krótkie sprawozdanie z działalności SP ZOZ. 

P. Jan Karwowski - Dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 

poinformował, że w 2008r. SP ZOZ nadal funkcjonował w ograniczonej formie tj. 

prowadzono tylko jedną poradnię – Poradnię Chorób Płuc i Gruźlicy przy ul. Grunwaldzkiej 

3. Na funkcjonowanie tej poradni SP ZOZ miał podpisany kontrakt z Narodowym Funduszem 

Zdrowia. Ubiegły rok SP ZOZ zamknął stratą w wysokości 110.870 zł. Należy jednak wziąć 

pod uwagę, że SP ZOZ systematycznie spłaca. Przychody w 2008r. wyniosły 217.908zł., z 

tego 89.465 zł. stanowi kontrakt z NFZ, 128.443 zł. – pozostałe przychody (m.in. z tytułu 

dzierżawy). Koszty działalności operacyjnej wyniosły 328.089 zł., z tego 141.247 zł. 

stanowiła amortyzacja; pozostałe koszty związane są z bieżącą działalnością SP ZOZ 

(energia, usługi, wynagrodzenia i inne). W pozostałych przychodach operacyjnych w kwocie 

92.371 zł. mieści się dotacja z Fundacji Wspomagania Wsi oraz Komitetu Rozbudowy 

Szpitala na zakup respiratora. Koszty finansowe wyniosły 215.036 zł. (odsetki od kredytu). 

Strata z działalności gospodarczej wyniosła 231.438 zł. Zyski nadzwyczajne – 120.567 zł. 

(umorzone zobowiązania wobec ZUS-u w wyniku postępowania restrukturyzacyjnego). Strata 

netto – 110.871 zł. Zobowiązania ogółem wyniosły 3.141.656 zł. Nie są to zobowiązania 

wymagalne. Należności ogółem wyniosły 234.534 zł. Jeżeli chodzi o majątek trwały, w 

ubiegłym roku SP ZOZ zakupił respirator dla Oddziału Wewnętrznego za kwotę 45.076 zł. 

Środki na zakup pozyskano z Fundacji Wspomagania Wsi oraz Komitetu Rozbudowy 

Szpitala.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/263/09 (załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

 Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim 

Dyrektor NZOZ „Szpital Powiatowy spółka z o.o.” p. Jan Karwowski poinformował, że w 
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ubiegłym roku szpital funkcjonował w niezmienionej strukturze – cztery podstawowe oddziały, 

centralna izba przyjęć, dwie karetki ratownictwa medycznego, kilka poradni specjalistycznych (w 

2008r. nie utworzono dodatkowych, nowych poradni). Świadczenia zdrowotne realizowano w 

ramach kontraktu z NFZ. Na oddziałach szpitalnych leczono łącznie 7.175 pacjentów (ok. 8% 

więcej niż w 2007r.), wykonano 1.716 zabiegów operacyjnych (14% więcej), udzielono 11.455 

porad ambulatoryjnych (22% więcej); ilość porodów – 857, porad specjalistycznych 24.458. W 

2008r. zakończono inwestycję związaną z budową bloku operacyjnego - II etap inwestycji 

realizowany z funduszy spółki (I etap realizowano ze środków powiatu). II etap inwestycji polegał 

na pracach wykończeniowych pomieszczeń (ok. 370 tys. zł.). Wybudowano również parking i 

zagospodarowano teren wokół szpitala (419 tys. zł.), zmodernizowano kotłownię (30 tys. zł.), 

wyremontowano pracownię RTG (80 tys. zł.), przeprowadzono remont pomieszczeń na oddziale 

chirurgicznym (13 tys. zł.). Ponadto zakupiono sprzęt medyczny za kwotę ok. 1.600 tys. zł., z czego 

ok. 330 tys. zł. stanowił koszt sprzętu otrzymanego z Komitetu Rozbudowy Szpitala. Oprócz 

wydatków inwestycyjnych realizowano bieżące remonty (108 tys. zł.), konserwacja i naprawy 

sprzętu (97 tys. zł.), zakupiono dodatkowe wyposażenie (271 tys. zł.). Ponadto spłacano 

zobowiązania długoterminowe do SP ZOZ z tytułu sprzedaży majątku ruchomego (176 tys. 

zł.), zobowiązania leasingowe (121 tys. zł.), kredyt długoterminowy zaciągnięty na zakup 

nieruchomości od powiatu (120 tys. zł.) Dyrektor poinformował, że 2008r. spółka zakończyła 

zyskiem w wys. 780 tys. zł. Środki te przeznaczono zakup sprzętu do pracowni endoskopii. 

Na ten projekt /w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 2007 – 

2013/ otrzymano dofinansowanie w wys. 80%. Całkowita wartość projektu wynosi ok. 1.188 

tys. zł. Na potrzeby nowej pracowni zaadaptowano pomieszczenia po byłym bloku 

operacyjnym. Niebawem będzie gotowa dokumentacja techniczna na remont oddziału 

chirurgicznego. Wówczas będzie znany kosztorys inwestycji. W czerwcu 2008r. szpital 

obchodził również 100-lecie istnienia. Dyrektor uznał ubiegły rok za udany. Poinformował, 

że 2009r. w strukturze szpitala dokonano zmiany polegającej na utworzeniu Oddziału 

Urologii 1 dnia. Na ten oddział jest wydzielony kontrakt. Planuje się również uruchomienie 

poradni diabetologicznej, w której będzie prowadzona kompleksowa obsługa ambulatoryjna 

pacjentów chorych na cukrzycę. Jest to uzasadnione tym, że ilość chorych na cukrzycę rośnie.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do tego tematu. 

Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że przy szpitalu wykonano bardzo ładny parking. 

Remontu wymaga również dojście do poradni chirurgicznej. Nawierzchnia chodnika jest bardzo 

nierówna, co stanowi dodatkowe utrudnienie dla pacjentów korzystających z usług poradni.  

P. Dyrektor odpowiedział, że poprawa nawierzchni w tym miejscu wiąże się z wykonaniem 

 



5 
 

odwodnienia. Chodnik należałoby wyremontować na całej powierzchni aż do budynku 

administracji. To zadanie jest w planach, ale na razie są inne pilniejsze potrzeby. Jednak przy 

najbliższej okazji zostanie to wykonane, bo istotnie stanowi to utrudnienie dla pacjentów.  

Radny Ryszard Figurski powiedział, że szpital udziela pomocy nie tylko mieszkańcom powiatu 

nowomiejskiego. Radny zapytał jaki odsetek wśród pacjentów lecznicy stanowią osoby spoza 

powiatu. 

P. Dyrektor odpowiedział, że ok. 12%.  Jednak obecnie szpital nie dysponuje danymi z innych 

szpitali dotyczącymi tego, ilu mieszkańców powiatu nowomiejskiego korzysta z ich usług. 

Kiedyś takie informacje przekazywał NFZ, ale od dwóch lat już nie przekazuje. Szpital 

nowomiejski bazuje jedynie na podstawie własnych informacji. Trudno więc ocenić czy 

nowomiejska lecznica wychodzi na „plus” czy na „minus”. 

Radny Tomasz Szczepański zapytał czy toczą się obecnie postępowania o odszkodowania od 

szpitala. 

P. Dyrektor odpowiedział, że szpital stara się maksymalnie ubezpieczyć w zakresie 

odpowiedzialności cywilnej. Tym bardziej, że pacjenci coraz częściej występują z roszczeniami 

wobec szpitali. W ubiegłym roku zgłosiła się np. pacjentka, która 10 lat temu miała 

wykonywany zabieg operacyjny. W tym przypadku roszczenie przedawniło się. Było takzę 

roszczenie od pacjenta, który po jednym zabiegu operacyjnym, musiał mieć wykonany drugi 

zabieg. W tym przypadku została zawarta ugoda z PZU. Wszelkimi sprawami 

odszkodowawczymi zajmuje się firma brokerska, która obsługuje szpital. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania. Radni nie zadali pytań. 

Ad. 10 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2009r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/264/09 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 
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Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego „Od wsparcia 

do samodzielności” 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/265/09 (załącznik nr 9) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Urszula Łydzińska - Dyrektor PCPR. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na pokrycie kosztów 

związanych z organizacją dożynek powiatowych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/266/09 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego w drodze bezprzetargowej 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/267/09 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży części nieruchomości gruntowej będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego w drodze bezprzetargowej 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/268/09 (załącznik nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w 

budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim Panu Kazimierzowi 

Milewskiemu 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/269/09 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu zajętego pod usługi 

handlowe 
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Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/270/09 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Mariola Ławicka – Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem.  

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i 

zasad przyznawania diet dla radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za 

uchwałą nr XXXVII/271/09 (załącznik nr 15) głosowało 11 radnych, 4 radnych głosowało 

przeciw.  

Ad. 19 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 20 

Sprawy różne 

Starosta poinformował, że 30 kwietnia nastąpi otwarcie ofert w przetargach na remont drogi 

powiatowej Nowe Miasto – Kurzętnik oraz na modernizację kotłowni w Zespole Szkół im. 

C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Z kolei 5 maja odbędzie się podpisanie 

umów z Wojewodą Warmińsko – Mazurskim na remonty dróg powiatowych w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych /tzw. „schetynówek”/.  

Przewodniczący przypomniał, że 30 kwietnia upływa termin składania oświadczeń 

majątkowych. Następnie zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że rozpoczęła się budowa chodnika przy ul. 

Mszanowskiej. Radna zapytała czy przy okazji poprawiona zostanie również nawierzchnia 

drogi. 

Starosta odpowiedział, że tak.  

Ad. 21 

Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XXXVII Sesji 

Rady Powiatu. 

              Protokół sporządziła:                             Przewodniczący Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                              Marcin Lesiński 
 

 


